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 جشنواره فرهنگی ورزشی شهرداری تبریز 
برگزار شد

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: جشنواره نوروزی باش�گاه ورزشی شهرداری 
تبریز با حضور هوشیار ش�هردار تبریز، میرمعصوم سهرابی مدیر عامل باشگاه 

شهرداری تبریز و  اعضای هیات ورزش روستایی استان برگزار شد.
جشنواره نوروزی باش��گاه ورزشی شهرداری تبریز برای ترویج بازیهای بومی، محلی و 

سنتی در پارک باغشمال تبریز برپا شده بود.
در این مراسم برای عموم بازدید کنندگان، برنامه های متنوع ورزشی و بازیهای بومی 

محلی از جمله هفت سنگ مهارتی و تیمی بصورت مسابقه برگزار شد.
احمد حاجی محمدی رئیس هیات ورزش روس��تایی و بازیهای بومی محلی اس��تان و 
یعقوب هوش��یار ش��هردار تبریز از این غرفه بازدید کرده و به نفرات برتر مسابقات جوایز 

اهدا کردند.

رسول خطیبی: 

مس سونگون به دنبال یک قهرمانی دیگر است

 عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی: پس از تداوم بردهای مس سونگون و تثبیت 
صدرنشینی و فاصله سه امتیازی شاگردان بخشی زاده با رقیب اصلی قهرمانی، 
اعضای هیات مدیره و مدیرعامل باش�گاه مس س�ونگون ورزق�ان با حضور در 

رختکن این تیم، به کادر فنی و بازیکنان تبریک گفتند.
رسول خطیبی مدیرعامل این باشگاه خطاب به بازیکنان تیم فوتبال گفت: کار بزرگی 
ت��ا به اینجای کار انجام داده اید ولی بازی آینده ش��ما ثمره زحمات ش��ما خواهد بود و 
ب��ه امید خدا با یک برد دیگر قهرمانی خود را مس��جل کنید تا در بازی بعدی در تبریز 

قهرمانی را برای مردم آذربایجان جشن بگیریم.
خطیب��ی ادامه داد: چش��م و گوش خود را به حواش��ی ببندی��د، برخی ها در روزهای 
حس��اس قهرمانی فوتس��ال س��نگ اندازی کردند ولی به لطف خدا و تلاش بچه ها موفق 
نش��دند و اکنون در آس��تانه قهرمانی تیم فوتبال ش��یطنت می کنند، ولی با لطف خدا و 
تلاش ش��ما موفق نخواهند بود و این قهرمانی نیز به نام فوتبال آذربایجان ثبت خواهد 

شد.

مس حالا حالاها صدرنشین است

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: شاگردان بخشی زاده موفق شدند تیم ویستا 
تهران را با نتیجه دو بر صفر شکست داده و به صدرنشینی خود ادامه دهند.

از هفته بیس��ت و دوم لیگ دو فوتبال کش��ور، تیم مس سونگون ورزقان موفق شد با 
گلهای بهمن کامل و بهزاد نوروزی، تیم ویستا تهران را دو بر صفر شکست داده و با ۴۵ 

امتیاز در صدر جدول باقی بماند.
در دقیقه 20 ارس��ال بلند اتابک زارعی با ضرب��ه عالی بهمن کاملی تبدیل به گل اول 
مس ش��د. بهزاد نوروزی با توپگیری عالی پا به توپ ش��د   با یک ش��وت عالی گل دوم را 

به ثمر رساند.
تک گل ویستا تهران در دقیقه ۹0 از روی نقطه پنالتی به ثمر رسید.

رئیس فدراس�یون والیبال ایران گفت: همه فدراس�یون ها و 
ورزش ایران سال سختی پیش رو دارند که امیدواریم با حمایت 
وزارت ورزش و جوان�ان و کمیته مالی المپیک برنامه های خود 

را به بهترین نحو دنبال کنیم.
ب��ه گ��زارش ایرن��ا، محمدرض��ا داورزنی پس از جلس��ه روس��ای 
فدراسیون ها با وزیر ورزش، اظهار داشت: جلسه خاصی نبود، نشست 
همیش��گی فدراسیون ها بود که همیش��ه برگزار می شد اما این بار به 
تاخیر افتاد. در پایان س��ال آن اتفاق تلخ س��انحه سقوط بالگرد برای 
جمعی از همکاران ما رخ داد که باعث شد این جلسه به تاخیر بیفتد 

اما امروز جمع شدیم تا درباره ورزش همفکری کنیم.
وی افزود: این جلسات بیشتر هماهنگی است و اینکه انتظار داشته 
باشیم به پرسش ها و نیازهای فدراسیون ها پاسخ داده شود امکانپذیر 
نیست. اقداماتی که وزارت ورزش و جوانان در جهت رفاه ورزشکاران 

دنبال کرده و به نتیجه رسیده بود در این جلسه مطرح شد.
داورزنی خاطرنشان کرد: در این جلسات اطلاع رسانی کلی صورت 
می گی��رد اما اینکه به ریز وارد ش��ویم اتفاق رخ نداد اما امیدواریم در 
س��ال جدید هر ۳0 روز یکبار جلس��ات برگزار شود تا اتفاقات خوبی 

رقم بخورد.
وی تصریح کرد: سال س��ختی را همه فدراسیون ها پیش رو دارند. 
آماده س��ازی برای بازی های آس��یایی را داریم و خیلی از رش��ته های 
ورزشی مس��ابقات قهرمانی آس��یایی و جهانی خود را پیش رو دارند. 

فدراس��یون والیب��ال هم لیگ جهانی را دارد و هم میزبان مس��ابقات 
بین المللی مهم اس��ت و بعد باید در بازی های آس��یایی شرکت کند. 
امیدواری��م با تعامل ب��ا وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک 

برنامه های خود را دنبال کنیم.
عضو هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک درمورد آخرین وضعیت تیم 
فوتبال امید، خاطرنش��ان کرد: بهتر اس��ت این سوال را از مهدی تاج 
باید بپرسید. در مورد تیم امید باید تعامل های خوبی ایجاد شود. این 
نگرانی در جلس��ه هیئت اجرایی وجود داش��ت که با توجه به کمبود 
وقت وضعیت تیم امید بلاتکلیف اس��ت. من س��خنگوی کمیته ملی 

المپیک نیستم و نقشی ندارم، اما امیدوارم این نگرانی ها زودتر برطرف 
شود.

رئیس فدراس��یون والیب��ال درمورد اینکه فدراس��یون چه مقدار از 
بودجه خود را دریافت ک��رده، تصریح کرد: ۱00درصد بودجه وزارت 
ورزش ب��ه ما، اندازه ۱0درصد منابع ما اس��ت. از دوس��تان در وزارت 
ورزش تش��کر می کنیم، اما حدود ۱0 درص��د از منابع ما را پرداخت 

کردند.
وی گفت: س��ال س��ختی در پیش داریم و تیم های مختلفی را باید 
اعزام کنیم. همین الان ۱۸0 نفر را در اردو تیم های ملی مختلف داریم. 
س��ال آینده بالای ۱۴0-۱۵0 میلیارد تومان بابت انجام فعالیت های 
خ��ود نیاز داری��م. وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک خیلی س��عی 
کردن��د به ما کمک کنن��د، اما ۱۴-۱۵ میلیارد توم��ان در اختیار ما 
قرار می دهند. ما تلاش کردیم وابس��تگی خود را به دولت به حداقل 

برسانیم، اما تغییرات نرخ ارز دست و پای ما را بسته است.
داورزن��ی در مورد حضور محمد موس��وی و امیر غف��ور در اردوی 
تی��م ملی والیبال اظهار داش��ت: ه��ر دو بازیکن ب��ه اردوی تیم ملی 
دعوت ش��ده اند. موس��وی در حال دنبال کردن کارهایش است و اما 
غفور، نامه ای به فدراس��یون نوشته اس��ت.غفور در دل نوشته خود به 
فدراس��یون، ضمن تشکر از دعوت مجدد به تیم ملی، خواسته فرصت 
به جوان ها داده ش��ود تا نس��ل جدید، آینده والیبال را بسازند و نسل 

طلایی دیگری ساخته شود.

داورزنی: سال سختی پیش روی ورزش ایران است
غفور جایش را به جوانترها داد

»محمدرض�ا گرایی« دارن�ده مدال طلای المپی�ک ۲۰۲۰ توکیو 
س�ال ۱۴۰۱ نتوانست به مانند گذشته اقتدار خود را به حریفان در 

سطح جهان تحمیل کند.
به گزارش ایرنا، کشتی ایران در نیم سده گذشته شاهد حضور بردارانی 
در رش��ته های فرنگ��ی و آزاد بوده اس��ت. اکنون نیز ب��راداران گرایی به 
قهرمانان رشته فرنگی تبدیل شدند. محمدعلی ملقب به شاهین ایرانی و 
محمدرضا مرد یخی کشتی جهان، در چند سال گذشته برای ایران و تیم 
ملی کش��تی فرنگی مدال های ارزش��مندی را به آرمغان اوردند که مدال 
طلای المپیک 2020 توکیو و طلای جهانی از جمله این افتخارات است. 
اوج هنر این 2 برادر ش��یرازی، سال ۱۴00 بود که محمدرضا با شکست 

بزرگانی مانند استابلر آلمانی به مدال طلا المپیک رسید.
محمدعلی گرایی نیز با مدال برنز جهانی اس��لو توانست افتخارات خود 

را تکمیل کند.
قهرمان امروز قصه ما یکی از مدعیان جدی این روزهای جهان اس��ت 
که توانسته تاکنون یک نشان طلا در وزن ۶۷ کیلوگرم در المپیک 2020 
توکی��و و یک طلا و یک نق��ره قهرمانی جهان را در س��ال های 202۱ و 
2022 را بدس��ت آورد. کاکوی ش��یراز در س��ودای دشت دومین طلای 
المپی��ک خ��ود در 202۴ پاریس اس��ت ت��ا بتواند نام خ��ود را در تارک 

پرمدال ترین ورزش کش��ورمان قرار دهد اما در مس��یر این افتخارآفرینی 
وی س��ال خوبی را سپری نکرد. زیرا امسال روی دیگر سکه برای کاکوی 

شیرازی رقم خورد.
او نتوانس��ت با توجه به س��طح انتظ��ارات در رقابت جهان��ی بلگراد و 
رنکینگ کرواس��ی روند پیروزی خود را تکمیل کند و برای نخستین بار 

طعم شکست را در دوران حرفه ای خود تجربه کرد.
نابغه وزن ۶۷کیلوگرم کشتی فرنگی در رقابت جهانی 2022 بلگراد در 
دی��دار فینال مقابل میت نمس، دارنده مدال برنز جهان از صربس��تان به 

روی تش��ک رفت و در ش��رایطی که ۴ بر صفر از حریف خود پیش بود، 
در سه دقیقه دوم ۵ امتیاز از دست داد و در نهایت با شکست ۵ بر ۴ به 

مدال نقره جهان بسنده کرد.
دومین مسیر ناکامی گرایی در حالی در سرزمین فراعنه رقم خورد که 
مرد یخی کش��تی ایران پیش از حضور در جام »ابراهیم مصطفی« مصر 
از ناحیه چشم آس��یب دید. او در مرحله نیمه نهایی مقابل اوتار ابولادزه 
از گرجس��تان با نتیجه ۸ بر صفر مغلوب شد و به دیدار رده بندی رفت و 
با توجه به آس��یب دیدگی از ناحیه چش��م به دیدار رده بندی نرفت تا به 

مقام پنجمی بسنده کند.
مرد یخی کش��تی ایران همچنین در مراسم خداحافظی استابلر نامدار 
حض��ور پیدا کرد. وی که به همراه محمدعی به آلمان رفته بود در دیدار 
خداحافظی برابر نابغه آلمانی شکست خورد اما بسیاری از کارشناسان این 

شکست را در راستای مرام و معرفت پهلوانی تعریف کردند.
 علی محمدی مدیر فنی تیم های ملی کش��تی فرنگی پیشتر نیز گفته 
بود که قهرمان المپیک 2020 توکیو چند روز پیش از ناحیه قرنیه چشم 
دچار آس��یب دیدگی شد که حضورش البته باید کادر پزشکی فدراسیون 
خواهد بود. اما مصدومیت گرایی یکی از موانع پیش روی اعزام این فرنگی 

کار به مصر به حساب می آید.

سالی که مرد یخی نقره ای شد

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: رئیس هیات 
بدنس�ازی و پ�رورش اندام آذربایجان ش�رقی در 
نشست هم اندیش�ی با مدیران باشگاه های تبریز 
هدف هیات بدنس�ازی اس�تان در س�ال ۱۴۰۲ را 

کسب ۱۰۰ مدال در مسابقات مختلف عنوان کرد.
مقصود نبیل پور رئیس هیات بدنس��ازی استان در 
نشست هم اندیشی با مدیران باشگاه های تبریز ضمن 
تبریک س��ال جدید گف��ت: هم��واره در تعدد مدال 
مشکل داش��تیم و طبق آماری که داشتیم تعداد ۱۶ 
مدال در س��ال برای استان قابل قبول نیست و بعد از 
سال ۹۵ فقط به یک مقام تیمی دست یافتیم که باید 

برای بهبود این کارنامه تلاش کنیم.
وی ادامه داد: برای س��ال ۱۴۰۲ باید به ۱۰۰ مدال 
دس��ت پیدا کنیم که با برنامه ریزی خوب به این مهم 
نیز خواهیم رس��ید و باید ب��رای جذب افراد و تربیت 
آن ها در باش��گاه های تبریز برنامه مدونی برقرار شود 
که نیازمند همکاری باش��گاه ها است. نبیل پور تاکید 

کرد: برای س��ال جدید حداقل ۲۰ تیم به مس��ابقات 
مختل��ف قهرمانی اعزام می کنی��م و همین مورد نیز 
نیازمن��د مش��ارکت باش��گاه های تبری��ز و همچنین 
شهرستان ها اس��ت. رئیس هیات بدنسازی و پرورش 
اندام آذربایجان ش��رقی تصریح ک��رد: در بومی گرایی 
نیز مطمئنا از نفرات بومی برای استفاده در مسابقات 
اس��تفاده خواهیم کرد و حمایت های لازم از س��وی 

هیات بدنسازی صورت خواهد گرفت.
وی درباره تغییرات هیات بدنسازی نیز ابراز داشت: 
فعلا تغییراتی در کمیته ها صورت نگرفته است و برای 
پیش��برد اهداف هیات به مس��ئول کمیته های هیات 
قبل��ی زمان داده ای��م و اگر هیات به اه��داف مدنظر 

دست پیدا نکند قطعا تغییراتی حاصل خواهد شد.
نبیل پور در پایان خاطرنشان ساخت: برای ساختمان 
جدید هیات بدنس��ازی با مس��ئولین در حال رایزنی 
هس��تیم تا مکانی در شان نام هیات بدنسازی استان 

در اختیار هیات و ورزشکاران عزیز قرار بگیرد.

هدف مان در سال جدید کسب ۱۰۰ مدال است
نبیل پور: 

امیر غفور از تیم ملی والیبال خداحافظی کرددبیر: حسن یزدانی می تواند برترین کشتی گیر تاریخ المپیک شود

رئیس فدراسیون کشتی با بیان اینکه به عملکرد کشتی 
در المپیک ۲۰۲۴ خوش بین اس�ت گفت: ورژن جدیدی از 
حس�ن یزدان�ی را خواهیم دید. او یکی از نوابغ کش�تی و 
تاریخ ورزش ایران است و می تواند با مدال طلای المپیک 

پاریس، برترین کشتی گیر تاریخ المپیک شود.
ب��ه گ��زارش ایرنا، علیرضا دبیر در حاش��یه جلس��ه روس��ای 
فدراسیون های ورزشی با وزیر ورزش و جوانان درخصوص عملکرد 
فدراسیون کشتی در سال گذشته گفت: شاید عملکردمان نسبت 
به فدراس��یون های دیگر بهتر بود ولی من راضی نیستم. چون سقف آرزوهای ما در کشتی خیلی بالاتر است. 
انش��اا... امسال به لطف خدا و دعای مردم افتخارات بیشتری کسب کنیم. البته افتخارات ما خوب بود و شاید 

در بین 200 کشور دنیا ما در رده اول یا دوم فدراسیون های موفق جهان بودیم ولی من راضی نیستم.
وی در پاسخ به این سوال که سقف آرزوهای کشتی در سال جاری کجاست، افزود: کشتی با فاصله ورزش اول و 
ورزش ملی ایران است. باید تمام تلاش مان به کار بگیریم تا آنچه لیاقت جامعه ایرانی و مسلمان ماست، برآورده کنیم. 
رئیس فدراسیون کشتی در واکنش به درگیری پیش آمده بین کامران قاسم پور و امیرحسین زارع در جریان اردوی 
تیم ملی گفت: این موضوعات در ورزش وجود دارد. وقتی بدن کشتی گیران لاکتیکی می شود و ضربان قلب بالای 
2۴0 می رس��د اگر در همان لحظه ۱0 نفر را هم جلوی آدم باش��ند، بازهم نمی توان دید. درگیری زارع و قاسم پور 
موضوع حادی نبود. اینکه زارع در اوج جوانی نفس اش را زمین می گذارد و عذرخواهی می کند، از نظر من موضوع 
تمام است. البته پژمان درستکار سرمربی تیم ملی است وقتی اتفاقی می افتد حق دارد برخورد کند. علیرضا دبیر در 
واکنش به بازگشت چراغ خاموش حمید سوریان به فدراسیون کشتی هم گفت: حمید اصلا نرفته بود که برگردد. 
حمید همیشه با من است حالا چه نایب رئیس باشد چه رئیس یا برادر من. او در حال حاضر ۳۸ ساله است و از ۵، ۶ 
سالگی کنار من بوده است. وی در پاسخ به این سوال که تکلیف سریال پوست شیر مشخص شد، افزود: واقعیت این 
است که من از دیدن قسمت به قسمت سریال حوصله ام سر می رود و باید صبر کنم تا تمام قسمت ها بیاید و همه 
را پست سر هم ببینم. صبر کردن برای این که هفته ای یک بار یک سریال را ببینی برای من خیلی سخت است. 
ولی در اردو همه از شهاب حسینی درخصوص پوست شیر از سید سوال کردند، ولی چیزی نگفت. دبیر در خصوص 
این که گفته بود برای حضور مجدد در راس فدراسیون کشتی تصمیمی نگرفته و این که آیا موضوعاتی بوده که باعث 
خستگی او از ریاست کشتی شده است؟ عنوان کرد: هر زمان که انسان در کار خسته شد، قطعا برای خودش کار 
کرده. من واقعا خسته نشده ام. همین الان هم با آقای تاج به فدراسیون کشتی می رویم. تاج رفیق قدیمی من است 
و بالای 20 س��ال از رفاقت ما می گذرد. در مجموع کار اجرا بالا و پایین دارد و وقتی جایی می بینی حق رش��ته ات 
را می خورند و تو مقاومت می کنی، دش��من پیدا می کنی و باید ۵ س��ال به دادگاه بروی. این کارها بد است. رئیس 
فدراسیون کشتی درباره سال پرمشغله کشتی و بودجه فدراسیون گفت: در کشتی آزاد و فرنگی در سال، ۷۵ اعزام 
داریم. برای اعزام های امسال کشتی بلیت ها از ۳0 تا ۶0 میلیون تومان شروع می شود. این درحالی است که کشتی 
تنها رشته ای است که ما هزینه های شرکت در مسابقات را به یورو و فرانک و دلار می پردازیم. برای هر یک نفر برای 
هتل و حضور در مسابقات شبی ۱۸0 یورو پرداخت می کنیم. برای ۱0 شب حضور ۵0 نفر اعزامی به مسابقه باید 
چیزی ۵0 هزار دلار یا فرانک سوئیس به جز هزینه بلیت بدهیم و این جدا از هزینه های اردوهای ماست. اردوهای 

کشتی در تمام رده های سنی زیر ۵0 نفر نیست.

امیر غفور با وجود اینکه با درخشش خود توانست 
یک�ی از ارکان اصلی قهرمانی تیم ش�هداب یزد در 
لیگ برتر والیبال ایران باش�د، تصمیم گرفت از تیم 

ملی خداحافظی کند.
به گ��زارش ایس��نا، چن��دی پی��ش اس��امی بازیکنان 
دعوت ش��ده به اردوی تیم ملی از س��وی به��روز عطایی 
اعلام شد که در این بین آنها نام امیر غفور، ارزشمندترین 
بازیک��ن فصل گذش��ته لی��گ برتر ه��م وجود داش��ت. 

غف��ور با وجود اینکه با درخش��ش خود توانس��ت یک��ی از ارکان اصلی قهرمانی تیم ش��هداب در 
لی��گ برتر باش��د، تصمیم گرفت از تیم مل��ی خداحافظی کند. در همین راس��تا امیر غفور متنی 
 را ب��ه فدراس��یون والیب��ال داد تا از این طریق اهال��ی والیبال در جریان کناره گیری رس��می او از 

تیم ملی قرار بگیرند.
متن خداحافظی غفور از تیم ملی به شرح زیر است:

»در س��ال ۸۶ برای اولین بار پیراهن ارزشمند تیم ملی را به تن کردم. آنچه به خاطر دارم ذوق 
و ش��وق و شعفی بی مثال بود. تردید ندارم برای هر بازیکن شرافتمندی پوشیدن پیراهن تیم ملی 
چنین احساس��اتی را به همراه دارد. پس از آن، کتاب زندگی  ورزش��ی من در اردوها، زمین تمرین 
و بازی ها و مس��ابقه ها نوشته شد. سعی کردم هرگز کم فروشی و اهمال کاری نکنم، از حاشیه ها به 
دور باش��م و ب��ا تمامی وجود بجنگم حتی لحظه ای نبود که احت��رام، حرمت و بازی جوانمردانه را 

فراموش  کنم.
اکنون پس از گذش��ت ۱۷ س��ال، علیرغم آمادگی فنی و جس��مانی، گمان بر این دارم که زمان 
خداحافظی از تیم ملی کش��ورم فرا رس��یده است. من نس��ل جدید والیبال کشورم  را باور دارم و 

می پذیرم که اگر به درستی هدایت شوند می توانند موفقیت های نسل پیشین را تکرار کنند.
نسل پیشین، نسل طلایی والیبال ایران بود. نسلی که ارزشمندترین نتایج تاریخ ورزش کشور را 
ورق زد. برای من افتخار حضور در میان این نسل و خاطراتی که با آنها زیستم باورنکردنی است؛ 
خاطراتی سرش��ار از دوس��تی ها، مجادله ها، بردها و باخت ها. آموزه هایی که از این خاطرات بر لوح 

زندگیم نوشته شده است هرگز پاک  نخواهد شد.
به باور من  زندگی  همین اس��ت. دوری از تیمی  که س��ال ها عضو آن بودم، آسان نخواهد بود، اما 
واقعیت ها فراتر از سلایق و علایق، خود را تحمیل می کنند. اکنون چاره ای نیست، لذا از این طریق 

از دوستداران والیبال، تماشاگران خونگرم و همیشه همراه، خداحافظی می کنم.
از دوستان و هم تیمی های سابقم در تیم ملی خالصانه سپاسگزارم. آنها در هر زمان بهترین بودند 
و خواهند بود. برای آیندگان نیز آرزوهایی از جنس موفقیت، پیروزی و ش��ادمانی دارم. مس��لماً تا 
زمانی که توانش را داش��ته باشم در تیم های باش��گاهی همچون  سابق به تمرین و مسابقه خواهم 

پرداخت. والیبال زندگی  من است و آن را به آسانی از زندگیم کنار نخواهم گذاشت.« 
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